

Ref: US24-020-DTA
Date: October 25, 2024
To: All GAs, CBs, and IA-directed Churches
C.C: Taiwan GA, IA EXCO, IYMC, IA Office

RE: International Youth Fellowship 2025

Dear Youths of the True Jesus Church,

Hallelujah! Greetings to everyone in the name of our Lord Jesus Christ!

Praise and thank God, the IA will hold the International Youth Fellowship (IYF) in Taiwan during June 22-29, 2025.

The theme for IYF 2025 will be “Rise and Walk through the Land.”

With the True Jesus Church in the end time, we would like to use this occasion to invite youths from all over the world to come together to share and reflect in the God-given mission for the church and to kindle our zeal through the power of the Holy Spirit. Based upon the capacity of the hosting church, we will open registration to 250 youths (125 from Taiwan, 125 from other countries). Registration will close when the number of applicants reaches capacity. Please kindly refer to the attached registration information and form.

The fellowship event will be in two parts:

1. June 22-26: Five-day sharing & fellowship
2. June 27-29: Three-day visitation & tour

All interested participants should read the information attached to this announcement letter and submit their registration form to their local church **before March 15, 2025**. Once the church council signs the form, it should be forwarded to the respective General Assemblies/Coordination Centers, which will then forward it to the IA Office in the U.S. (contact email: ia@tjc.org). Applicants should book their flight tickets and register online after receiving a confirmation letter.

May the Lord Jesus Christ move you to take this rare opportunity to meet and have fellowship with brethren in Christ from various parts of the world!

Emmanuel,

Yours in Christ,



Ming Yang Chao
Chairman

函 號：US24-020-DTA

日 期：2024 年 10 月 25 日

受 文 者：各總會、聯絡處、聯總直屬教區

副 本：臺灣總會、聯總負責人、國際青年事奉委員、聯總辦事處

主旨：2025 年國際青年聯誼會

哈利路亞！奉主耶穌基督聖名向各國教會青年及同工問安！

願主的平安常與您們同在！

感謝神，聯總預定於 2025 年 6 月 22 至 29 日在臺灣舉辦國際青年聯誼會 (IYF)。

本屆國際青年聯誼主題為「起來！縱橫走遍這地」。

在真耶穌教會進入末世之際，我們誠摯希望藉著這個機會，邀請全球各地的青年團聚一堂，一同分享主恩，並思考神在教會中所付予的使命，得以藉著聖靈的大能來挑起火熱的心志。基於教會場地空間，我們將接待 250 位 (125 位臺灣青年、125 位其他國家青年) 來參加此盛會。額滿為止，報名簡章請參閱附件。

此聯誼會將分成兩個部份：

- 6 月 22-26 日：五天分享&聯誼
- 6 月 27-29 日：三天參訪&旅遊

請有意參加的青年詳讀附件中的資訊，並於 **2025 年 3 月 15 日前**繳交報名表給當地教會。請當地教會負責人簽署後，轉交報名表至當地總會/聯絡處，再由當地總會/聯絡處轉交至聯總美國辦事處 (電子郵件地址：ia@tjc.org)。申請者應在收到接收信函之後，訂機票並上網登記報名。

願主耶穌感動青年，一同把握難得的機會與全球各地的主內同靈相聚。

肅此 敬頌

以 馬 內 利

總 負 責

趙明洋